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Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2020. július 29-én megtartott 
rendkívüli üléséről. 
 
Az ülés helye:  Nagykátai Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme 
   (Nagykáta, Dózsa György út 2., 6-os bejárat, emelet.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Botka Sándor, Gyüre Pál, Kármán Katalin, 
Kele Róbert, Molnár István,  
Simon László, Tóth István,  
Velkeiné Tóth Ágnes Klára képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző.  
   
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): 

Káré Istvánné a Nagykáta Városi Bölcsőde 
intézményvezetője, 
Kun Szilárd a Városgazdálkodási Szervezet megbízott 
igazgatója, 

 
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésről igazoltan volt távol Gyüre Károlyné képviselő. 
 
Az ülésről távollétét nem jelezte Szabó Ákos képviselő. 
 
Dorner Gábor: Tisztelettel és szeretettel köszönti a megjelenteket a 2020. július 29-ei 
rendkívüli képviselő-testületi ülésen. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő közül 10 képviselő jelen van. Gyüre 
Károlyné képviselő jelezte távollétét az ülésről. A 2020. június 30-ai képviselő-testületi 
ülésen napirend előtti felszólalást kért Gyüre Károlyné az ÉBREDJ KÁTA Frakció 
frakcióvezető helyettese. Azt ígérte, hogy a következő testületi ülésen tételesen válaszol a 
feltett kérdésekre, ezért most napirend előtt ezt megteszi.  
 
Botka Sándor: Ha nem lenne probléma, ezt tegyék meg a következő ülésen, amikor itt 
lesz ő is, mert egyrészt ő terjesztette be, másrészt meg nem tudnak válaszolni 
(hangfelvételről nem érthető.) 
 
Dorner Gábor: Ő szeretne válaszolni, egyébként írásban is el fogja neki küldeni, meg 
fogja kapni. Elöljáróban annyit kívánok elmondani, hogy a képviselő asszony által elmúlt 
ülésen ismertetett problémák a város vezetése előtt, illetve a képviselő-testület előtt is mind 
ismertek. A költségvetés adta lehetőségek figyelembevételével - a pályázati önerők 
biztosításával, mely által sokkal nagyobb érték keletkezik - folyamatosan igyekszenek a 
felmerülő problémákat megoldani. Nyilván képviselő asszony is és a frakciójuk is egyetért 
azzal, hogy nincs olyan település, ahol ne lenne probléma. Legnagyobb figyelemmel 
próbálják a problémákat elhárítani, de ezen munkálatok elvégzése a kötelező feladataik 
ellátását nem veszélyeztetheti! 
Most pedig a feltárt problémák tételesen: 
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1-es körzet 
-Nyár utca vízelvezetése megoldatlan, s a zsákutcai szakaszon minden esőzés után befolyik 
a víz az ingatlanok udvarába, pincéjébe, a kavicsos útburkolat javításra szorul.  
Ez egy nagyon régi probléma, 2017-es levelezést talált ezzel kapcsolatban, azóta 
zúzottköves stabilizációt kapott az út. Egy konkrét panaszosról tudnak, aki jelezte ezt 
annak idején, azóta jelzést a problémáról nem kaptak. Természetesen meg fogják vizsgálni.  
-István király út átereszeinek kitakarítása és javítása, a szikkasztóárkok helyreállítása, hogy 
a nagy mennyiségű csapadékvizet akadálymentesen el tudja vezetni az árok, s ne 
veszélyeztesse a mélyebben fekvő ingatlanokat a víz. 
Az árkok és az átereszek takarítása az ingatlantulajdonosok feladata, ahogyan a járda 
tisztán tartása, és téli időszakban a síkosság mentesítése is, valamint az ingatlan előtt a 
zöldfelület karbantartása (fűnyírás) is. Ezt Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-
testületének a közösségi együttélés alapvető szabályairól és ezek megszegésének 
jogkövetkezményeiről szóló 15/2015. (XI.25.) önkormányzati rendelete szabályozza.  
-Faiskola utcában az árkok helyreállítása, mivel az eső folyamatosan bemossa a homokot. 
Itt ugyanazt tudja elmondani, mint az előző pontban.  
-Temető úti lakótelepen a járdák akadálymentesítése. Nagyon rossz állapotban vannak a 
járdák, s a különböző járást segítő eszközök használhatatlanok a lakók számára a házak 
körül. 
A lakótelepen az épületeket körülvevő járda burkolatok a társasház tulajdonában vannak, 
(ami közvetlenül az épület mellett van) a parkolót az épületekkel összekötő járdaburkolat, 
viszont közterület. Ezen járdaszakaszok minőségét felül fogják vizsgálni, és ha javításra 
van szükség a következő évi költségvetésbe be fogják tervezni. 
-Szintén a lakótelepre vonatkozóan a szeméttároló újra burkolása, mert a konténerek 
kerekei már kitörtek a rossz burkolat miatt. Szükséges a vízelvezetés megoldása is, mert 
csapadékos időszakban megközelíthetetlen a tároló. 
A szeméttároló a társasházhoz tartozik, annak felújítása, újraburkolása nem az 
önkormányzat feladata. A vízelvezetés megoldása a mi feladatuk, a VGSZ-nek viszont 
nincs kapacitása a feladat elvégzésére, ezért bekértek ajánlatot vállalkozóktól a munka 
elvégzésére, mely nagyságrendileg 700 eFt-ot tesz ki. A munkát legkésőbb az ősz 
folyamán el fogjuk végezni. 
-Egyre több a gépjármű, s már nagyon nehezen lehet parkolni a területen, új parkolóra 
lenne szükség. 
Ez szinte mindenhol jellemző probléma, a kedvező kormányzati intézkedéseknek 
köszönhetően, javult az életszínvonal, ez magával hozza, hogy olyan nagymértékben 
megnőtt az autók száma, ami gondot okoz a parkolásnál. Szinte a legtöbb családban 2 autó 
van.  A lakótelep belső udvarán új parkoló kialakítására nincs lehetőség, meg fogják 
vizsgálni a temető kerítése melletti parkolók kialakításának lehetőségét. 
-A Dózsa György út Temető utca és Ősz utca közti szakasz a lakótelep oldalán 
gondozatlan, saras-poros, kerékpárral életveszélyes, pedig a vasút, az egészségház, s az 
üzletek miatt nagy a forgalom. Szükséges egy tereprendezés, s szilárd burkolat elhelyezése. 
A parkolók és a szilárd burkolat kialakítása ezen a területen teljesen indokolt, és ezzel 
párhuzamosan a vízelvezetést is meg kell oldaniuk, azonban ezt saját erőből megvalósítani 
nem tudják, pályázati lehetőségre várnak. Tovább nehezíti e terület rendezésének 
megoldását, hogy a Dózsa György út a Magyar Állam tulajdonában van, kezelője pedig a 
Magyar Közút. A tárgyalásokat már 2019-ben elkezdték a Magyar Közúttal, többek között 
e terület rendezésére vonatkozóan is.  
-Az egészségház s a vasút miatt szükséges egy kulturált parkoló kialakítása. 
A parkoló kialakítására vonatkozó tárgyalásokat 2018-ban megkezdték. A tervezett 
helyszín szintén a Magyar Állam tulajdona, kezelője pedig a MÁV. A MÁV több 
képviselőjével tárgyaltak, de sajnos érdemi intézkedést senki nem tett az ügyben. A MÁV 
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üzemterületén nem lehet munkát végezni, viszont jó hír, hogy a Szakorvosi Rendelőintézet 
felújításához kötődően megengedik a parkoló kialakítását. 
-Árpád utca elején a járda rendezése, mert rendeltetésszerűen nem lehet használni, 
balesetveszélyes. 
A Belügyminisztérium által kiírt önkormányzati feladatellátást segítő pályázaton az idei 
évben is nyújtottak be pályázatot járdafelújításra, melyen többek között az említett szakasz 
felújítására is pályáztak. Bíznak benne, hogy eredményesen. 
-A kápolnánál szükséges egy állagmegóvás, addig míg egy megfelelő pályázati lehetőség 
nem nyílik  a város számára, ha ezt nem teszik meg, már nem lesz mit felújítani. A 
temetőbe még nagy probléma az illemhelyek állapota, amely felújításra szorul. 
A Keglevich kápolna építési engedélye rendelkezésükre áll, és jelen pillanatban érvényes 
is. Mivel műemlékről van szó, ezért bármilyen munkafolyamatot csak a Műemlékvédelmi 
Hivatal engedélyével és felügyeletével lehet végezni, melyhez előzetesen külön tervet kell 
benyújtani. A kápolnát teljes egészében, az engedélyezett terveknek megfelelően kívánják 
felújítani, melyhez a pályázati lehetőséget várják! Ugyanez vonatkozik az illemhelyek, a 
járdák, a kerítés felújítására is, melyek mind előttük álló feladatok.  
-Mindszenty bíboros utcában az út járhatatlan, kérik a lakosok a mielőbbi aszfaltozását. 
Az elmúlt önkormányzati ciklus alatt az aszfaltos utcáink hossza 9 km-rel nőtt. 40 utca 
aszfaltozása valósult meg 450 millió forint támogatásból, melyhez közel 50 millió forint 
saját erőt kellett biztosítanunk. A napokban készült el a Bajcsy-Zsilinszky utca 500 m-es 
szakaszának felújítása. Úgy gondolja, hogy az elért eredmény az magáért beszél. Még 
közel 7 km hosszú, 23 db utca aszfaltozása szükséges ahhoz, hogy 100%-ban szilárd 
útburkolat legyen. Ezen kívül kátyúzásra, útfelújításra is kell fordítaniuk. Céljuk az, hogy 
minden belterületi földes út szilárd burkolatot kapjon. Eddig minden erre vonatkozó 
pályázatot megragadtak, és megnyertek. A megjelenő pályázatoknál, - ahogy eddig is - a 
képviselő-testület dönt arról, hogy mely utca kerüljön bele. 
2-es körzet 
-Wesselényi utca fekvőrendőr elhelyezése (lakossági aláírásgyűjtés történt már az ügyben). 
6 utcában történt aláírás gyűjtés forgalomlassító elemek kihelyezésére vonatkozóan, 
melyre indokoltan szükség is van. Sajnos az idei évben költségvetésünk erre vonatkozóan 
forrást nem tartalmaz. A következő képviselő-testületi ülésre előterjeszti ezen kérelmeket, 
várja a javaslatokat a forrás előteremtéséhez. 
-Tavasz utca- Lovas utca kereszteződésében az úttest alatt az áteresz sérült, ezért nagyobb 
csapadék esetén problémát okoz a víz elvezetése a Tavasz utcából. Szintén ezen a 
szakaszon a járda az árok és a kerítés között balesetveszélyes, nagyon magas a járda, 
elmozdultak a járdalapok, mivel nincs szegély.  
Hibafeltárás folyamatban van. 
-A Deák Ferenc utcában található „Brekis tó” melletti zöld területen egy fűzfa 
veszélyezteti az egyik lakóházat. Már többször jelezték, de eddig nem kaptak visszajelzést. 
Nem akarják a fát kivágatni, csak a veszélyes ágat eltávolítani. 
A VGSZ tud a problémáról, voltak a helyszínen nem veszélyezteti a házat, ősszel – a 
vegetációs időszakon kívül - le fogják vágni az ágat.  
-Tavasz utca utolsó harmada és az Alkotmány utca folyamatosan kimarad minden 
felújításból. A vízelvezetése megoldatlan, magasabban van az utca, mint az udvarok. A 
járófelület tele van kisebb-nagyobb gödrökkel, ami miatt lassan kerékpárral sem lehet 
biztonságosan közlekedni ezen a szakaszon. Ezzel a problémával küzd a Regőczey utca is. 
Egy szakértelemmel elvégzett útgyalulás, árkok kialakítása sokat javítana az ott lakók 
körülményein. 
Itt is azt tudja elmondani, hogy céljuk az, hogy minden utca szilárd útburkolatot kapjon, 
addig is a javítást és a vízelvezetés megoldását be fogják ütemezni a költségvetési 
lehetőségek függvényében. 
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-Kadarka és Rizling utcákban az utca aszfaltozása, illetve kővel való leszórása után 
problémát okoz a felgyülemlett víz mennyisége. Ezen a szikkasztó árkok is sokat 
segítenének, hogy a lakók eső esetén is meg tudják közelíteni a saját ingatlanaikat. 
A Kadarka utcában a világítás nagyon gyenge, sötétedés után alig lehet észrevenni az út 
szélén gyaloglókat. 
A vízelvezető árkok, szikkasztó árkok folyamatosan ellenőrzés alatt állnak, erre fokozottan 
figyelni fognak! A közvilágítás korszerűsítését több éve napirenden tartják, tisztában 
vagyunk vele, hogy szükséges. 
-A Kövidinka utcában a lakók szeretnének utcarendezést kérni, mivel a még kint lévő 
kerítések nagyon leszűkítik az utat, s két autó nem fér el egymás mellett. Mivel ebbe az 
utcába két fekvőrendőr lett elhelyezve, a lakók kérik még egy elhelyezését a legszűkebb 
szakaszon, a balesetek elkerülése végett. 
Az utcarendezésnek és a további forgalomlassító elem elhelyezésének is anyagi vonzatai 
vannak, melyet jelenlegi költségvetésükből finanszírozni nem tudnak. Az utcarendezés 
teljes mértékben indokolt, ennek előkészítésére, és képviselő-testület elé történő 
terjesztésére javaslatot fog tenni. 
-Harang utca elején a közvilágítás hiányos a Nyár utca-Leander utca közötti szakaszon. 
Az esti időszakban teljesen beláthatatlan. Már egy darab napelemmel működő világítótest 
elhelyezése is látványos javulást eredményezne. 
Itt is csak azt tudja elmondani, hogy a közvilágítás korszerűsítését több éve napirenden 
tartják, tisztában vannak vele, hogy szükséges. 
-Határ út kátyúzása 
A külterületi szakaszok aszfaltozása már megvalósult, de a belterületi szakasz továbbra is 
járhatatlan. A helyreállítása elkerülhetetlen, mivel számottevő forgalmat venne le a Bartók 
Béla utca és a Dózsa György út forgalmából. Amíg nincs belterületi utak aszfaltozására 
pályázat, a járhatóságot addig is biztosítani kell javítási munkákkal. 
A Határ út belterületi szakaszának felújításának súlyos anyagi vonzata van, melyet 
jelenlegi költségvetésükből nem tudnak finanszírozni. Tárgyalásokat kezdeményeztek a 
MOL Nyrt-vel, azt szeretnénk elérni, hogy ezen szakaszt ők újítsák fel, hiszen a kiszállítás 
a kitermelő helyükről ezen az úton történik. Mi felújítottuk a külterületi részt, szeretnénk, 
ha a belterületi rész felújítását elvégeznék. Egyúttal tájékoztatja a testületet, hogy a VP-s 
pályázat, melyből a Határ út külterületi szakaszának aszfaltozása megtörtént, illetve a 
Rizling utcának a stabilizációja, helyszíni ellenőrzése lezajlott, a pályázat megvalósítását 
rendben találták, eltérést nem találtak, a támogatási összeg kiutalása folyamatban van.  
4-es körzet 
-Szondy utca vízelvezetése nem megoldott, minden esőzésnél gondot okoz a csapadék. 
Eddig ezt nem jelezte senki, a hiba feltárása folyamatban. Köszöni az észrevételt. 
-Bajcsy-Zsilinszky utca és Batthyány utca találkozásánál sérült az áteresz. 
Itt is azt tudja mondani, nem jelezte ezt eddig senki, meg fogják vizsgálni és javítani 
fogják. 
-A Bajcsy-Zsilinszky utca „Bandatéri” részén az út alatt az áteresz sérült, s tele van 
törmelékkel, ezért folyamatos problémát okoz a csapadékvíz elvezetés ezen a részen. 
Itt is meg fogják nézni és fel fogják tárni a hibát. 
-A játszótér mögötti utcaszakaszon hiába van forgalomlassító tábla, gyorsan hajtanak a 
gépjárművezetők. Fizikai forgalomlassítóra itt is, és a bölcsőde előtt is szükség van. 
Sajnos az idei évben költségvetésük erre vonatkozóan forrást nem tartalmaz. A következő 
képviselő-testületi ülésre elő fogja terjeszteni ezen kérelmeket, a többi utca fekvőrendőr 
igényével együtt.  
- A Kéményseprő utcai lakótelepen a szemételhelyezés teljesen nyitott konténerekbe 
történik, melyet folyamatosan kiborogatnak, vagy idegenek telepakolnak. A lakók kérik, 
hogy zárt udvarba helyezzék el a konténereket. 
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A szeméttároló a társasházhoz tartozik, annak felújítása, újraburkolása, zárt udvarba 
történő elhelyezése nem az önkormányzat feladata. 
-A Szabadság téren a park minden hétvégén tele van szeméttel, s így gondozatlan képet 
mutat az egész városról. Megoldásként javasolnák, hogy a rendőrség, s a polgárőrség  
kiemelt figyelmet fordítson erre a területre, a VGSZ pedig biztosítsa a hétvégi takarítást. 
A probléma ismert és visszatérő. Levélben kérte a Nagykátai Rendőrkapitányság és a 
Polgárőrség vezetőit, hogy főként pénteki és szombati esti órákban fokozottan ellenőrizzék 
a területet. Ezt meg is ígérték, hogy megteszik, illetve a közterület-felügyelők is 
folyamatosan jelen vannak. Továbbá kért árajánlatot a Bazár sor és a dohány boltok 
környékének teljes körű térfigyelő kamerákkal történő ellátásáról. A részletes ajánlatot a 
napokban fogja megkapni. 
-Felbukkant egy város szépítő ötlet is, az egyik lakó részéről. 
A Dózsa György út, Szabadság tér-Vadász utca közti rész sétáló utcává alakítása, ami 
formálná a városközpont arculatát. 
Teljes mértékben kivitelezhetetlennek és értelmetlennek tartja ezt az ötletet. Egyrészt a 
Magyar Állam tulajdonában lévő közútról beszélnek, ezért nincs hatáskörük egy ilyen 
döntésre. Másrészt ezen a szakaszon van az István király út és a Csalogány utca  
csatlakozása. Elvágná a gépjárművel történő megközelítését az Önkormányzatnak, a Járási 
Hivatalnak, a Kormányablaknak, a Postának, a Földhivatalnak, a Bíróságnak, két 
társasháznak, és számos üzletnek, vállalkozásnak! Ez az útvonal egyébként a vonulási 
útvonala a mentőknek és a tűzoltóknak is! 
-Az Öregszőlői út lakosai jelezték, hogy nagyon rossz állapotban van ez a földes útszakasz, 
s kérnék az út járhatóvá tételét. 
A zártkerti és külterületi önkormányzati utak karbantartása a mi feladatunk, a szükséges 
javításokat el fogjuk végezni! 
-Az egész városban általános igény a rendőrség, polgárőrség hatásosabb jelenléte, a 
gyorshajtások, s egyéb szabálysértések visszaszorítása érdekében. 
Ezzel kapcsolatosan folyamatos a párbeszéd és az együttműködés az említett szervekkel. 
Összegezve, a felsorolt problémák zöme ismert számukra, természetesen, ahogy pénzügyi 
lehetőségeik engedik, lépésről lépésre megoldják ezeket. Ahogy minden képviselő, úgy az 
ÉBREDJ KÁTA Frakció képviselői is tisztában vannak a pénzügyi lehetőségeikkel, 
ismerik költségvetésüket, ismerik az Önkormányzat anyagi helyzetét. Csak a rendelkezésre 
álló forrás keretei között van lehetőség a munkák elvégzésére. Sajnos a COVID járványnak 
köszönhetően bevételeik csökkennek, számára kiemelt fontosságú jelen helyzetben a 
segélyezés, senkit nem hagynak, senkit nem hagyhat az önkormányzat magára. Büszke 
arra, hogy minden dolgozó maradéktalanul megkapta a járvány idején is a teljes fizetését. 
Ezen intézkedések jelentős anyagi forrást igényeltek, igényelnek, de ennek ellenére 
erőnkhöz és lehetőségeinkhez mérten meg fogjuk valósítani céljainkat. Kérem Önöket 
tisztelt ÉBREDJ KÁTA Frakció, hogy legyenek ebben partnerek! Ezt természetesen 
írásban át fogják küldeni. 
 
Botka Sándor: Nyilván polgármester úr is tapasztalta vagy érzékelte a beadványon, hogy 
ezek nem az ő önálló gondolataik, hanem lakossági igények rendezése, és az ő 
közvetítésükkel kerültek most ide, összefogott formában. Nyilván egyetértenek, hogy 
vannak benne kivitelezhetetlen dolgok is, meg vannak, amik megoldhatók is, ettől 
függetlenül ezek lakossági igényként felmerültek, ők pedig idehozták a testület elé. Ez az ő 
dolguk azt gondolja ebben az esetben. Mindenképpen lát pozitív előre lépést már mióta ez 
a beadvány is (hangfelvételről nem érthető) került, és most egy kis dicséretet had adjon a 
VGSZ vezetőjének, végre az látja, hogy a VGSZ hozzá mert nyúlni olyan útszakaszoknak, 
vagy útszéleknek a rendbetételéhez, amiket eddig éveken keresztül, azért utasított el 
mindenki, akinek ez be lett terjesztve, mondván, hogy ez a Magyar Állam tulajdona, KPM 
fenntartású és nekik semmi közük sem az útpadka, sem az egyéb javítások 
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megalkotásához. Most örömmel látja, hogy a Kossuth Lajos utcán is, illetve a Jászberényi 
út kifelé vezető részén is útszél karbantartást, gyalulást végzett a VGSZ. Végre! Ez a mi 
dolgunk! A mi napi életünket akadályozta az ott meglévő állapotok és igenis azt gondolom, 
hogy bocsánat a kifejezésért nem érdekel, hogy kinek a tulajdona, meg kell csinálni.  Örül 
ennek a példának, hogy igen is lehet saját hatáskörben is olyan dolgokat megcsinálni, amik 
látványosan oldják meg, vagy látványosan javítják az itt élőknek a napi közérzetét. 
Zárójelben jegyzi meg, hogy a Dózsa György úton is érdemes lenne egy átfogó 
felülvizsgálatot csinálni, akár a virágos növényeknek a tekintetében, akár az útszéleknek a 
gondozatlanságát illetőleg, mert vélhetően egyetért Ön is (hangfelvételről nem érthető) 
igazgató úr. Megvárják az írásbeli (hangfelvételről nem érthető), illetve a polgármester 
úrnak a válaszait és ezt majd írásban nyilván meg fogják reagálni, illetve a választók felé 
kommunikálni fogják az ebben tett ígéreteket és a lehetőségeket. Nyilvánvalóan nem 
ellenzi polgármester úr, hogy időként egy ilyen fajta csomagba szedve az épp aktuális és 
újonnan felvetődő ötleteket, problémákat összeszedik, mert elhangzott, hogy volt 1-2 
olyan, amiről nem tudtak, nem volt még bejelentés ezzel kapcsolatban, akkor lesz, jó? 
Köszöni a választ és várják az írásbeli összegzését is. 
 
Dorner Gábor: Az előterjesztéseket és a hozzájuk kapcsolódó mellékletekkel együtt a 
testületi anyagot megkapta mindenki. A 6. napirendi pontnál szeretné jelezni, hogy elírás 
történt, helyesen a napirendi pont: „Intézményi gyermekétkeztetés, szünidei 
gyermekétkeztetés ellátása és konyha üzemeltetése 2022. augusztus 31-i” tárgyú 
ajánlattételi felhívás jóváhagyása. Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Sokadszorra kérik, újfent jegyző asszonyt, illetve szeretnék jelezni, hogy 
képviselőtársuk Kele Róbert úr tegnap délután kapta meg a napirendi pontokat. Szeretnék 
még egyszer felhívni a figyelmét, hogy próbálja meg a törvényességi határidőket betartani, 
időben megküldeni a szükséges anyagokat. 
 
Dorner Gábor: Köszöni az észrevételt. Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki 
a kiküldött napirendi pontokat elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
 
70/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Rendelet alkotás a bölcsődei térítési díjak megállapításáról 

Előadó: polgármester 
 

2./ A gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és  
     gyermekjóléti alapellátások keretében biztosított szolgáltatások  
     intézményi térítési díjának megállapításáról szóló 3/2015.  
     (III.25.) önkormányzati rendelet módosítása 
 Előadó: polgármester 
 
3./ Az önkormányzat 2020. évi közbeszerzési tervének módosítása 
 Előadó: polgármester 
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4./ „Műszaki ellenőr beszerzése” tárgyú közbeszerzési eljárás  
     eredményt lezáró döntés 
 Előadó: polgármester 

 
5./ „Bölcsőde kerítés építése (VEKOP)” tárgyú közbeszerzési eljárás  
     indítása 
 Előadó: polgármester 
 
6./ „Intézményi gyermekétkeztetés, szünidei gyermekétkeztetés és   
     konyha üzemeltetése 2022. augusztus 31-ig” tárgyú ajánlattételi  
     felhívás jóváhagyása 
 Előadó: polgármester 
 
7./ Nagykáta Városi Bölcsőde intézményvezető illetményének  
     módosítása 

    Előadó: polgármester 
 
   8./ Nagykátai Városi Napközi Otthonos Óvoda intézményvezető  

     illetményének módosítása 
    Előadó: polgármester 
 
   9./ Tápió-vidék Természeti Értékeiért Közalapítvány kérelme 

 Előadó: polgármester 
 

10./ Városgazdálkodási Szervezet vezetőjének kérelme  
       gépjárművekkel kapcsolatban  
 Előadó: polgármester 
 
11./ Városgazdálkodási Szervezet jövőbeni feladatellátása 
 Előadó: polgármester 

 
 
1./ Napirendi pont 
Rendelet alkotás a bölcsődei térítési díjak megállapításáról (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Nagykáta Városi Bölcsőde szolgáltatói nyilvántartási rendszerbe 
történő bejegyzése folyamatban van. A működés megkezdése előtt szükséges, hogy a 
fenntartó meghatározza az Intézményben ellátottak által fizetendő gondozási és térítési díj 
összegét. Mivel egy új bölcsődei intézmény kezdi meg működését a költségekre 
vonatkozóan csak becsléssel rendelkeznek, ezért a képviselő-testület által most elfogadásra 
kerülő díjakat a tényleges költségek figyelembevételével korrigálni szükséges. A bölcsődei 
gondozás személyi térítési díját javasolja, hogy csak a bölcsődében töltött napokra kelljen 
megfizetni. A bölcsődében a szabad férőhelyek terhére lehetőség van időszakos 
gyermekfelügyelet biztosítására. Ennek intézményi térítési díját úgy javasolja 
megállapítani, hogy az tartalmazza a felügyelet alatt biztosított étkezés díját is. Az étkezés 
térítési díjára vonatkozóan 394+ÁFA, azaz bruttó 500 Ft/nap, a gondozási díjra pedig 
bruttó 800 Ft/nap összeget javasol megállapítani. Ez összesen 1300 Ft/nap. Az időszakos 
gyermekfelügyelet díjára vonatkozóan 1-4 óráig 500 Ft/óra, ezen felül 3000,- Ft/nap 
térítési díjat javasol megállapítani. Bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a 
napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok álláspontját. 
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Simon László: A bizottságok az előterjesztett rendeletet az elhangzott összegekkel 
egyhangúlag elfogadásra javasolják. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a rendelet megalkotásával egyetért kézfelemeléssel 
jelezze azt.  
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 
8/2020. (VII.29.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 8/2020. (VII.29.) 
önkormányzati rendeletét a bölcsődei térítési díjak megállapításáról, mely az eredeti 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
2./ Napirendi pont 
A gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és gyermekjóléti alapellátások 
keretében biztosított szolgáltatások intézményi térítési díjának megállapításáról szóló 
3/2015. (III.25.) önkormányzati rendelet módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. 
számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Tápió-vidéki Többcélú Kistérségi Társulás fenntartásában lévő 
Kistérségi Gondozási Központban fizetendő térítési díjak Nagykáta Város Önkormányzata 
a gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és gyermekjóléti alapellátások keretében 
biztosított szolgáltatások intézményi térítési díjának megállapításáról szóló 3/2015. 
(III.25.) önkormányzati rendeletében kerültek meghatározásra, ezért szükséges a Tápió-
vidéki Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Tanácsa 2020. július 9-i ülésén megállapított 
térítési díjainak e rendeleten történő átvezetése. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a rendelet módosítást.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki egyetért a rendelet módosításával kézfelemeléssel jelezze azt.  
 
A Képviselő-testület 10 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet 
alkotta: 
 
9/2020. (VII.29.) rendelet 
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megalkotta a 9/2020. (VII.29.) 
önkormányzati rendeletét a gyermekétkeztetés térítési díjáról és a szociális és 
gyermekjóléti alapellátások keretében biztosított szolgáltatások intézményi térítési díjának 
megállapításáról szóló 3/2015. (III.25.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely az 
eredeti jegyzőkönyv melléklete. 
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3./ Napirendi pont 
Az önkormányzat 2020. évi közbeszerzési tervének módosítása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete közbeszerzési eljárást 
kíván kiírni a Nagykáta Városi Bölcsőde kerítés építésére vonatkozó kivitelezésre és a 
Szakorvosi Rendelőintézet felújításához kapcsolódó orvostechnikai eszközbeszerzésre, 
ezért a közbeszerzési terv kiegészítése, módosítása szükséges. Kéri Simon Lászlót, a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát.  
 
Simon László: A bizottságok elfogadásra javasolják az önkormányzat közbeszerzési 
tervének módosítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a közbeszerzési terv  módosításával 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



71/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 42. § (1) bekezdése alapján a 7/2020. 
(III.26.) számú polgármesteri határozattal elfogadott közbeszerzési tervét a 2020. évi közbeszerzési eljárásairól az alábbiak szerint módosítja: 

 
Nagykáta Város Önkormányzata 2020. évi közbeszerzési terve 
 

 Időbeli ütemezés 

  A közbeszerzés tárgya és 
mennyisége   CPV kód Irányadó 

eljárásrend 
  Tervezett 

eljárási típus 

 az eljárás 
megindításának, 

illetve a közbeszerzés 
megvalósításának 

tervezett időpontja 

 szerződés 
teljesítésének várható  

időpontja vagy a 
szerződés időtartama 

Sor kerül-e vagy sor 
került-e az adott 
közbeszerzéssel 
összefüggésben 

előzetes  
tájékoztató 

közzétételére? 
I. Árubeszerzés 

Orvosi eszközök, felszerelések 33100000-1 
33100000-4 
33100000-7 

Uniós Kbt. 81. §-a szerinti 
eljárás 

2020. III. negyedév szerződés aláírásától 3 
hónap nem 

Orvosi eszközök, felszerelések 33100000-1 
33100000-4 
33100000-7 

Uniós Kbt. 81. §-a szerinti 
eljárás 

2020. III. negyedév szerződés aláírásától 3 
hónap nem 

II. Építési beruházás 

Szakorvosi rendelőintézet 
felújítása, bővítése 

45200000-9  
 

Nemzeti Kbt. 112. § (1) 
bekezdés b) pont 
szerinti eljárás 

2020. III. negyedév szerződés aláírásától 18 
hónap nem 

Kerékpárút építése 45233120 – 6  
  
 

Nemzeti Kbt. 115. §-a szerinti 
eljárás 

2020. III. negyedév 2020. november 30. 
nem 
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Bölcsőde kerítés építése (VEKOP) 45000000-7 Nemzeti Kbt. 115. §-a szerinti 
eljárás 

2020. III. negyedév szerződés aláírásától 2 
hónap nem 

III. Szolgáltatás megrendelés 

Műszaki ellenőri szolgáltatások 
(Szakrendelő) 

71631000-0 Nemzeti Kbt. 112. § (1) 
bekezdés b) pont 
szerinti eljárás 

2020. I. negyedév szerződés aláírásától 18 
hónap nem 

 
Határidő: honlapon való közzétételre azonnal; 2020. december 31. 
Felelős: jegyző 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



4./ Napirendi pont 
„Műszaki ellenőr beszerzése” tárgyú közbeszerzési eljárás eredményt lezáró döntés 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Az ajánlattételi felhívásban előírt határidőig 9 ajánlat került benyújtásra. 
A Bíráló bizottság javasolja az eljárást eredményesnek nyilvánítani, nyertesként az 
Országos Vízügyi Beruházási Mérnöki Konzulens és Tervező Kft. ajánlattevőt, második 
legkedvezőbb ajánlattevőként a SZITEMÁG Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. ajánlattevőt 
megjelölni. A legkedvezőbb, illetve sorrendben azt követő ajánlattevő által megajánlott 
ajánlati ár kedvezőbb, mint a rendelkezésre álló fedezet. Az eljárás eredményét a 
Közbeszerzési Szabályzat értelmében a Képviselő-testület jogosult megállapítani. Testületi 
döntéshozatal esetében név szerinti szavazást kell alkalmazni. A bontási jegyzőkönyv és a 
bírálóbizottsági jegyzőkönyv és döntési javaslat csatoltan megküldésre került. Kéri Simon 
Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László:  A bizottságok a négy határozati javaslatban foglaltakat egyhangúlag 
elfogadásra javasolják.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki az első határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
72/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Műszaki ellenőr beszerzése” 
tárgyú közbeszerzési eljárásban megállapítja, hogy az értékelést követően a 
közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 81. § (4)-(5) bekezdése alapján nem 
került sor bírálatra az alábbi ajánlattevők esetében: 
 

1. KN-ELL Kontroll Kft. (2040 Budaörs Víztorony Utca 17.), 851,79 pont 
2. Csíky és Társa Beruházás-szervező Kkt.(2081 Piliscsaba-Klotildliget Fényesliget 

Sétány 2.), 742,44 pont 
3. Mecsek Mérnökiroda Korlátolt Felelősségű Társaság (7630 Pécs Barázda Utca 

17/2.), 690,12 pont 
4. NOX Beruházó és Fővállalkozó Zrt. (1054 Budapest Alkotmány Utca 21. 1. em. 

1.). 674,81 pont 
5. HunGal Mérnöki és Vezetői Tanácsadó Korlátolt Felelősségű Társaság (1123 

Budapest Alkotás Utca 55-61. 2. em.), 599,04 pont 
6. Perfektum Mérnöki Kft. (1036 Budapest Perc Utca 2., 549,46 pont 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a második határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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73/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megállapítja, hogy a „Műszaki 
ellenőr beszerzése” tárgyú közbeszerzési eljárásban a következő ajánlattevők által 
benyújtott ajánlat érvényes, az ajánlattevők nem állnak a kizáró okok hatálya alatt és 
megfelelnek az alkalmassági követelményeknek:  
 

1. Országos Vízügyi Beruházási Mérnöki Konzulens és Tervező Kft. (1138 Budapest 
Váci Út 188. 3. em.), 1000,00 pont 

2. SZITEMÁG Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (1143 Budapest Stefánia Út 81.), 
870,33 pont 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: A harmadik határozati javaslat, melyben az eljárást eredményesnek 
nyilvánítják és a nyertest az alábbiak szerint hirdetik ki: 
Ajánlattevő neve: Országos Vízügyi Beruházási Mérnöki Konzulens és Tervező Kft.  
Nettó ajánlat ára: 6 950 000 Forint 
A nevezett érvényes ajánlat érte el a legmagasabb értékelési pontszámot, így a legjobb ár-
érték arányú ajánlat. 
Jegyző asszony ABC sorrendben olvassa fel a képviselők nevét, kéri „igen”-nel, „nem”-
mel, vagy “tartózkodom”-mal jelezzék véleményüket a határozati javaslatról. 
 
A Képviselő-testület a név szerinti szavazás eredményét figyelembe véve (név szerinti 
szavazás dokumentuma az eredeti jegyzőkönyv 7. számú melléklete) 10 igen szavazattal, 
nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  
 
74/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Műszaki ellenőr beszerzése” 
tárgyú közbeszerzési eljárást eredményesnek nyilvánítja és az eljárás nyertesét az alábbiak 
szerint hirdeti ki: 
 
Ajánlattevő neve: Országos Vízügyi Beruházási Mérnöki Konzulens és Tervező Kft. 
Ajánlattevő székhelye: 1138 Budapest Váci Út 188. 3. em. 
Nettó ajánlat ára: 6 950 000 Forint 
Az M.2.1/A. pont szerinti alk.köv. igazolására bemutatott szakember tapasztalata 
egészségügyi intézményhez kapcsolódó kivitelezés műszaki ellenőri feladatainak 
ellátásában (min. 0 hó, max. 36 hó): 36 
Az M.2.1/B. pont szerinti alk.köv. igazolására bemutatott szakember tapasztalata 
egészségügyi intézményhez kapcsolódó kivitelezés műszaki ellenőri feladatainak 
ellátásában (min. 0 hó, max. 36): 36 
Az M.2.1/C. pont szerinti alk. köv. igazolására bemutatott szakember tapasztalata 
egészségügyi intézményhez kapcsolódó kivitelezés műszaki ellenőri feladatainak 
ellátásában (min.0 hó, max 36): 36 
 
Kiválasztás indoka: A nevezett érvényes ajánlat érte el a legmagasabb értékelési 
pontszámot, így a legjobb ár-érték arányú ajánlat. 
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A képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert az Írásbeli összegezés kiküldésére 
(eredmény kihirdetésre) és a szerződés megkötésére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a negyedik határozati javaslatot. „Nagykáta Város 
Önkormányzata Képviselő-testülete a „Műszaki ellenőr beszerzése” tárgyú közbeszerzési 
eljárás második legkedvezőbb (legjobb ár-érték arányú) érvényes ajánlatát az alábbiak 
szerint hirdeti ki: 
Ajánlattevő neve: SZITEMÁG Kereskedelmi és Szolgáltató Kft.  
Ajánlattevő székhelye: 1143 Budapest Stefánia Út 81 
Nettó ajánlat ára: 8 445 000 Forint 
Kiválasztás indoka: A nevezett érvényes ajánlat érte el a második legmagasabb értékelési 
pontszámot.” 
Jegyző asszony ABC sorrendben olvassa fel a képviselők nevét, kéri „igen”-nel, „nem”-
mel, vagy “tartózkodom”-mal jelezzék véleményüket a határozati javaslatról. 
 
A Képviselő-testület a név szerinti szavazás eredményét figyelembe véve (név szerinti 
szavazás dokumentuma az eredeti jegyzőkönyv 8. számú melléklete) 10 igen szavazattal, 
nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  
 
75/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Műszaki ellenőr beszerzése” 
tárgyú közbeszerzési eljárás második legkedvezőbb (legjobb ár-érték arányú) érvényes 
ajánlatát az alábbiak szerint hirdeti ki: 
 
Ajánlattevő neve: SZITEMÁG Kereskedelmi és Szolgáltató Kft.  
Ajánlattevő székhelye: 1143 Budapest Stefánia Út 81 
Nettó ajánlat ára: 8 445 000 Forint 
 
Az M.2.1/A. pont szerinti alk.köv. igazolására bemutatott szakember tapasztalata 
egészségügyi intézményhez kapcsolódó kivitelezés műszaki ellenőri feladatainak 
ellátásában (min. 0 hó, max. 36 hó): 36 
Az M.2.1/B. pont szerinti alk.köv. igazolására bemutatott szakember tapasztalata 
egészségügyi intézményhez kapcsolódó kivitelezés műszaki ellenőri feladatainak 
ellátásában (min. 0 hó, max. 36): 26 
Az M.2.1/C. pont szerinti alk. köv. igazolására bemutatott szakember tapasztalata 
egészségügyi intézményhez kapcsolódó kivitelezés műszaki ellenőri feladatainak 
ellátásában (min.0 hó, max 36): 36  
 
Kiválasztás indoka: A nevezett érvényes ajánlat érte el a második legmagasabb értékelési 
pontszámot. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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5./ Napirendi pont 
„Bölcsőde kerítés építése (VEKOP)” tárgyú közbeszerzési eljárás indítása (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 9. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata a kerítés kiépítésének érdekében 2020. 
április 22-én többletigény kérelmet nyújtott be a Pénzügyminisztériumhoz. A 2020. 
június10-én megküldött értesítő levél alapján az Irányító Hatóság 13.667.278.-Ft 
többlettámogatást jóváhagyott, mely alapján a projekt elszámolható összköltsége  
396.883.763.-Ft-ról 410.551.041.-Ft-ra módosult. A bölcsőde elkészült, a végleges 
használatbavételi engedély rendelkezésre áll. Az ingatlanhoz kapcsolódóan a kerítés 
elkészítéséhez közbeszerzési eljárást kell lefolytatni, tekintettel a bölcsőde épületének 
építési beruházás költségével történő egybeszámítási kötelezettség miatt.  Kéri, Simon 
Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok álláspontját. 
 
Simon László: A bizottságok tárgyalták a napirendi pontot és egyhangúlag elfogadásra 
javasolják a határozati javaslatban megfogalmazottakat. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Csak magáról a kiírásról döntenek, vagy a meghívottakról is már ebben a 
napirendi pontban? 
 
Simon László: Az is benne van a határozati javaslatban. 
 
Dorner Gábor: Igen benne van. 
 
Botka Sándor: Nem hallotta felolvasva, hogy kiket hívnak meg erre. 
 
Dorner Gábor: Az eljárásindító iratokat a dr. Borbély Magdolna Ügyvédi Iroda készítette 
el és látja el ellenjegyzésével. Az iratok előzetes jóváhagyásra megküldésre kerültek a 
Pénzügyminisztérium Regionális Fejlesztési Programokért Felelős Helyettes 
Államtitkárságára a 272/2014. (XI.5.) Korm. rendelet szerinti ellenőrzési jelentés 
kiadására. A Nagykáta Városi Bölcsőde szolgáltatói nyilvántartási rendszerbe történő 
bejegyzése folyamatban van a Pest Megyei Kormányhivatalnál. A Kormányhivatal 
Gyámügyi és Igazságügyi Főosztálya 2020. július 20-án helyszíni ellenőrzést tartott. A 
helyszíni szemlén megállapították, hogy a bölcsőde tárgyi feltételei rendelkezésre állnak, a 
személyi feltételek teljesülése folyamatban van - a héten volt a pályázók meghallgatása -, 
de az engedély kiadásához a jelenlegi udvari kerítés nem megfelelő, azt zárttá kell tenni. 
Tekintettel arra, hogy mihamarabb szeretnék a bölcsődét megnyitni, ezért kérik a 
képviselő-testületet, hogy fogadja el a jóváhagyásra megküldött Ajánlattételi felhívást és 
dokumentációt, azzal a feltétellel, hogy amennyiben megérkezik a jóváhagyás, azt 
követően indul meg az eljárás. A jóváhagyásra megküldéssel egyidőben nyilatkozatot 
nyújtott be a felkérendő gazdasági szereplőkről, ezért annak módosítására nincs lehetőség, 
mert jelentősen meghosszabbítaná az ellenőrzési folyamatot, hátráltatva ezzel az építkezés 
megkezdését. A Pénzügyminisztérium részére a következő gazdasági szereplőket küldték 
meg: 

1. Bul-Bau Kft. 2760 Nagykáta, Vörösmarty út 10.  
2. General Architect Kft. 2253 Tápióság, Papp Károly út 41. 
3. PMG Építőipari Kft. 2251 Tápiószecső, Sági út 8.  
4. Kőművész-2002 Kft. 2760 Nagykáta, Liszt Ferenc u.  19/A. 
5. Kovács Intarzia Kft. 2760 Nagykáta, Gyóni Géza u. 6. tetőtér 15. 
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Botka Sándor: Tehát, ha jól érti, nem tudnak plusz javaslatot tenni meghívandó 
szereplőkre? 
 
Dorner Gábor: Igen, ez… 
 
Botka Sándor: Kéri, ezt a törvényi hivatkozást küldjék át neki, hogy mi alapján teszik ezt 
meg, nem tud erre precedenst, mert bármikor, bármelyik képviselő közbeszerzési eljárás 
tárgyában javaslatot tehet meghívandó személyek vagy cégeknek a tekintetében. Kéri 
jegyző asszonyt, hogy a hivatkozást majd neki küldje át. Ezt egyébként, amennyiben nem 
lesz meggyőző ez a hivatkozás (hangfelvételről nem érthető). 
 
Dorner Gábor: Még egyszer. 
 
Botka Sándor: Azt mondja az önkormányzat érdeke mindenképp az, hogy a lehető 
legkedvezőbb ajánlatot kapja. Ezt pedig inkább több szereplő esetében célszerű megtenni. 
Szeretne javaslatot tenni a meghívandó cégek listájára és kéri azt, hogy ezeket a cégeket is 
hívják meg erre a projektre. Gyorsaság szempontjából semmit nem befolyásol, hogy 3 
vagy 5, vagy 10 ajánlatot kell átnézni, értelemszerűen mindenkire vonatkoznak a 
határidők, a hiánypótlási, az egyéb benyújtási határidők, nem igazán fogadja el ezt az 
indoklást, hogy ez meggyorsítja, ha öt céget hívnak meg és nem hetet, vagy nyolcat, vagy 
bármennyit. 
 
Dorner Gábor: Várja a javaslatot. 
 
Botka Sándor: Szeretne cégeket javasolni és kéri, hogy ezeket is hívják meg. 

1. SZITO Kft. Nagykáta, Virág utca 14. 
2. REDBAU Kft. Nagykáta, Rizling utca 6. 
3. Acsai Attila E.V. Nagykáta, Leander utca 24. 
4. Corniche PVPP Kft. Nagykáta, Felsőegreskáta 0534/11 hrsz. 
5. LL COOL Kft. Nagykáta, Bajcsy-Zs. út 1. 1/14. 

 
Dorner Gábor: Az ajánlatkérőket ezeknek a cégeknek is meg fogják küldeni. Amennyiben 
más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki ezzel a kiegészítéssel az első határozati javaslattal 
egyetért kézfelemeléssel jelezze azt.  
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
76/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete - mint ajánlatkérő – dönt, a „Bölcsőde 
kerítés építése (VEKOP)” tárgyú közbeszerzési eljárás megindításáról, és jóváhagyja az 
ajánlattételi felhívást és a Vállalkozási szerződés tervezetét, mely az eredeti jegyzőkönyv 
melléklete. 
 
A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi gazdasági szereplőknek küldi meg: 
 

1. Bul-Bau Kft. 2760 Nagykáta, Vörösmarty út 10.  
2. General Architect Kft. 2253 Tápióság, Papp Károly út 41. 
3. PMG Építőipari Kft. 2251 Tápiószecső, Sági út 8.  
4. Kőművész-2002 Kft. 2760 Nagykáta, Liszt Ferenc u.  19/A. 
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5. Kovács Intarzia Kft. 2760 Nagykáta, Gyóni Géza u. 6. tetőtér 15. 
6. Acsai Attila E.V. 2760 Nagykáta, Leander utca 24. 
7. Corniche PVPP Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 2760 Nagykáta, Felsőegreskáta 

hrsz 0534/11. 
8. REDBAU 74 Építő Kft. 2760 Nagykáta, Rizling utca 0462/32. 
9. LL COOL Klimatechnika Kft. 2760 Nagykáta, Bajcsy-Zs. út 1. 1. em. 14. 
10. SZITO Építőipari, Szolgáltató és Kereskedelmi Kft. 2760 Nagykáta, Virág utca 14. 

 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a közbeszerzési eljárás 
eredményes lefolytatása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki a második határozati javaslattal, ami a bírálóbizottság 
összetételére vonatkozik, - mely szerint Karsainé Magyar Ildikó a bíráló bizottság elnöke, 
dr. Borbély Magdolna ügyvéd a jogi szakértelemért felelős, dr. Márkus Tímea a 
közbeszerzési szakértelemért felelős, Szécsényiné Frank Anita a pénzügyi szakértelemmel 
rendelkező személy, illetve Gyenes Kálmán a közbeszerzés tárgya szerinti szakértelemmel 
rendelkező személy - egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
77/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a „Bölcsőde kerítés építése 
(VEKOP)” tárgyú közbeszerzési eljárás Bírálóbizottságát a közbeszerzésekről szóló 2015. 
évi CXLIII. törvény 27. § (3) bekezdésére, valamint a Közbeszerzési Szabályzat 
foglaltakra tekintettel, az alábbi összetétellel hozza létre: 
 

Név, szervezet Biztosított szakértelem 

Karsainé Magyar Ildikó jegyző Bíráló bizottság elnöke 

dr. Borbély Magdolna, ügyvéd, Dr. Borbély 

Magdolna Ügyvédi Iroda 

jogi szakértelem 

dr. Márkus Tímea, felelős akkreditált 

közbeszerzési szaktanácsadó, Dr. Borbély 

Magdolna Ügyvédi Iroda 

közbeszerzési szakértelem, FAKSZ 

Szécsényiné Frank Anita, Nagykáta Város 

Önkormányzata 

pénzügyi szakértelem 

Gyenes Kálmán megbízott szakértő közbeszerzés tárgya szerinti szakértelem 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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6./ Napirendi pont 
„Intézményi gyermekétkeztetés, szünidei gyermekétkeztetés és konyha üzemeltetése 
2022. augusztus 31-ig” tárgyú ajánlattételi felhívás jóváhagyása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 10. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a 27/2020. (I.28.) 
számú határozatával az alábbi döntést hozta:  
„Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete felkéri a polgármestert az Ezer 
Adagos Konyha vállalkozó részére történő kiadása érdekében - olyan feltételek mellett, 
mely lehetővé tenné a konyha vállalkozó általi szükséges felújítását és a munkavállalók 
továbbfoglalkoztatásának biztosítását - az értékhatárnak megfelelő eljárás előkészítésére és 
döntésre annak képviselő-testület elé terjesztésére.” Nagykáta Város Önkormányzatának 
költségvetése évek óta nem ad lehetőséget az Ezer Adagos Konyha elhasználódott 
eszközeinek fejlesztésére. Az elmúlt évek során az önkormányzat több alkalommal is 
megpróbált pályázati forráshoz jutni, de az épület külső energetikai felújítás miatti kedvező 
energetikai mutatója miatt pályázatot nem tudtak nyerni. Figyelemmel arra a tényre, hogy a 
konyha napi adagszámának közel felét igényli az önkormányzat a jövőbeni üzemeltetőnek 
lehetőséget kívánunk biztosítani a szabad kapacitás terhére más gazdasági szereplő 
kiszolgálására. Az ajánlattételi felhívás csak az önkormányzat által biztosítandó 
élelmezésre vonatkozó beszerzést tartalmazza. A 3 indikatív ajánlat alapján számolt átlag 
és a 2019. évi adagszámok szerinti becsült érték: nettó 190.397.016 Ft, mely +25%-kal 
növelten: nettó 237.996.270 Ft-tal is a 2020. évre vonatkozó közbeszerzési értékhatár, 
mely nettó 238.920.000 Ft alatt marad, ez alapján beszerzési eljárás keretében valósítható 
meg. Az ajánlattételi felhívás elkészítésénél a legfontosabb szempont a munkavállalók 
maradéktalan foglalkoztatása volt, valamint az, hogy az átvett konyháért bérleti díj 
bevétele legyen az önkormányzatnak, mely bérleti díjat maradéktalanul visszaforgat a 
konyhába eszközvásárlás és felújítás formájában. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag javasolják az ajánlattételi felhívás következő 
gazdasági szereplőknek történő megküldését: 
 

1. Baranyi Béla E.V.   5100 Jászberény, Lehel Vezér tér 15. 
 

2. STENZL-HOUSE Kft.  2766 Tápiószele, Pesti út 5. 
 

3. Kis Csuki Kft.    2193 Galgahévíz, Szabadság út 68/A. 
Továbbá egyhangúlag javasolják a bruttó 10.000.000.-Ft értékű eszközökre vonatkozó 
beszerzési eljárás előkészítését. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Évek óta, illetve most már hosszabb idő óta téma ennek a konyhának a 
helyzete. Megmondja őszintén, ő még akárhány adatot kapott a VGSZ-től, most vagy 
előbb, soha nem sikerült hitelt érdemlően pontosítani, hogy most mennyire volt 
veszteséges ez a konyha. Minden szám más volt, ahányszor kérte az adatokat, de nagyjából 
mindig az volt, hogy veszteséges a városnak. Számára érthetetlen, mint vállalkozónak, 
hogy mitől lesz majd nyereséges egy vállalkozónak? Nyilván ez csak egy elvi kérdés, ami 
őt tényszerűen érdekli az, hogy azzal a jó gondolattal, amit itt egyébként hallott, hogy 
megpróbálnak minél több dolgozót átvetetni majd a leendő működtetővel és megpróbálnak 
a dolgozóknak ugye további munkalehetőséget biztosítani, nem szűnik meg a VGSZ-nek, 
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illetve az önkormányzatnak a végkielégítési kötelezettsége a felmondás kapcsán, ugye ezt 
jól tudja polgármester úr? 
 
Dorner Gábor: Így van. 
 
Botka Sándor: Viszont nem nagyon tudja, hogy ezt miből fogják kifizetni. Tudják-e már, 
hogy ez mennyibe fog kerülni, van-e erre már végleges szám, és ha igen, akkor megvan-e 
erre a forrás? - kérdezi igazgató urat. 
 
Kun Szilárd: Igen, egyeztettek a polgármester úrral, át is küldte neki, de inkább átadná 
neki a szót ezzel kapcsolatban, ő tud mondani pontos számot. 
 
Botka Sándor: Szívesebben hallaná attól, aki ezt a számolást elvégezte, ha nem probléma 
polgármester úr? 
 
Dorner Gábor: Nem.   
 
Kun Szilárd: Konyhai dolgozóknál végkielégítés 6.845.630.-Ft. Ez a végkielégítés 
összege és vannak felmentési időszakok, valakinek 2 hónap, valakinek 3. 
 
Botka Sándor: És akkor ez végösszegben mit jelent? Pontosan egy számot szeretne 
hallani. 
 
Kun Szilárd: Azt a polgármester úr tudja, mert nincs itt nála a papír. 
 
Botka Sándor: Polgármester úr? 
 
Dorner Gábor: Amennyiben a végkielégítést és a felmentési időt is kifizetik a 
dolgozóknak, akkor ez bruttó – ha jól emlékszik – 14.000.000.-Ft környéke. 
 
Botka Sándor: Van erre a költségvetésükben idén– megmondja őszintén nem nézett utána, 
hogy mennyi van betervezve vagy van-e - valami betervezve? 
 
Dorner Gábor: Általános tartalékuk terhére tudják ezt kifizetni. 
 
Botka Sándor: Akkor nem volt betervezve ez ilyen túlzottan, az általános tartalék terhére. 
Jó. Ez volt az egyik kérdés ezzel kapcsolatban, a másik pedig az, hogy biztosítani fogja 
nekik a vállalkozó a jövőben egyrészt azt a mennyiséget, amit kérnek, illetve tudnak-e 
valami hatással lenni az áralakításra, tehát magára a majdani eladási árra, hogy mennyiért 
fogja biztosítani az étkeztetést? 
 
Dorner Gábor: Nyilván az ajánlatkérőket ki fogják küldeni és akkor látják majd, most 
jelen pillanat… 
 
Botka Sándor: Beleteszik az ajánlatkérésbe, hogy van egy maximum igényük? Lehet ezt 
valamilyen módon szabályozni? Csak kérdezi, nem tudja, csak kérdezi. 
 
Dorner Gábor: Nyilván az árban van egy elképzelésük, mondjuk a konyha bérleti díjra 
mennyit szeretnének legalább kapni. 
 
Botka Sándor: Most nem a bérleti díjról beszélnek, hanem az étkezési díjakról. 
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Dorner Gábor: Azt nyilván nem köthetik ki a vállalkozónak, ő fog egy ajánlatot adni és 
azt vagy elfogadják, vagy nem. 
 
Botka Sándor: És hogyha - most játszanak el a gondolattal - olyan ajánlatot tesz, amit 
nem tudnak elfogadni, akkor mi fog történni? Akkor nem fog főzni nekik, vagy nem 
fogja… 
 
Dorner Gábor: Akkor eredménytelen lesz. 
 
Botka Sándor: Most a kiírásban szerepelni fog 3 évre előre meghatározott ár, tehát ezt úgy 
fogják bírálati szempontként kiírni, hogy ilyen áron szeretnék megvásárolni az ételt? 
 
Dorner Gábor: Árat nem határoznak meg, azt ő fogja. 
 
Botka Sándor: De most mi a biztosítékuk arra, hogy nem fog egy olyan irreálisan magas 
árat kérni a közétkeztetésért, ami nem lesz megfizethető vagy elfogadható az intézmények 
számára vagy a fogyasztók számára? Csak kérdezi, hogy tudnak-e erre valami biztosítékot 
vagy akármit beletenni a szerződésbe, kiírásba? 
 
Dorner Gábor: Igazából nem érti a problémát. Kiküldenek egy ajánlatkérőt, nyilván az az 
érdekük, hogy minél olcsóbban és minél jobb minőségben szolgáltassanak. 
 
Botka Sándor: Erre kérdezi, hogy van-e bármiféle lehetőségük? 
 
Dorner Gábor: Ők nem fognak árat meghatározni. 
 
Botka Sándor: De tudnak-e valamiféle hatással lenni a szerződéssel vagy a kiírással arra, 
hogy ne menjen el egy irreálisan magas ár felé, ami már az itt lakóknak elfogadhatatlan? 
Az adagszámot nem tudja most pont mennyi, de mondjuk most 1.000.-Ft, ha ő idejön és 
azt mondja, hogy innentől 2.000.-Ft-ért fogja adni a napi ételadagot, erre bármilyen 
ráhatásuk lehet-e?  
 
Kele Róbert: Menetközben már nem. 
 
Botka Sándor: Menetközben nyilván már nem, mert ha megkötik a szerződést, akkor… 
 
Dorner Gábor: Nyilván, hogyha lesz egy összeg, menetközben maximum az infláció 
mértékével tudja emelni a díjat máshogy nem.  
 
Botka Sándor: Ez a kérdés, most a kiírásbeli szempontok közé beteszik bírálati 
szempontnak az ajánlott fogyasztói árat? 
 
Dorner Gábor: Nem, ajánlott fogyasztói árat nem tesznek be, azt nem határoznak meg, azt 
ő fogja kiszámolni, arra ő fog ajánlatot adni. 
 
Botka Sándor: Ő fog ajánlatot adni, de ezt kiírják, hogy adjon most ajánlatot az 
induláskor? Úgy fogják most? Ez a kérdése. 
 
Dorner Gábor: Hogyne, hogyne. 
 
Botka Sándor: Ő azt mondja, hogy működteti 3 évig, évi vagy havi huszon millió Ft 
bérleti díjért… 
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Dorner Gábor: Ez a legfőbb szempont. 
 
Botka Sándor: Ez volt a kérdés, ennyire egyszerű volt a kérdés. 
 
Tóth István: Nem így volt feltéve a kérdés. 
 
Simon László: Ha elolvasta volna képviselő úr az előterjesztést, akkor látná, hogy nem 
érdeke az ajánlattevőnek, hogy extrém magas árajánlatot adjon, mert akkor nem fogja 
megnyerni a beszerzési eljárást, mivel bírálati szempont. Ennyi, el kell olvasni. 
 
Botka Sándor: Elolvasta, higgye el! Csak van ott még sok minden más is, ami bírálati 
szempont. 
 
Simon László: Így van. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs, ismerteti az első határozati 
javaslatot. „Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Ezer Adagos Konyha 
üzemeltetésére és az önkormányzat által kötelezően biztosítandó intézményi 
gyermekétkeztetés biztosítására az „Intézményi gyermekétkeztetés, szünidei 
gyermekétkeztetés és konyha üzemeltetése 2022. augusztus 31-ig” tárgyban kiküldendő 
ajánlattételi felhívást a képviselő-testület elfogadja, mely az eredeti jegyzőkönyv 
melléklete. 
A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi gazdasági szereplőknek küldi meg: 

1. Baranyi Béla E.V.   5100 Jászberény, Lehel Vezér tér 15. 
2. STENZL-HOUSE Kft.  2766 Tápiószele, Pesti út 5. 
3. Kis Csuki Kft.    2193 Galgahévíz, Szabadság út 68/A. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az eljárás eredményes 
lefolytatása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Ajánlattételi felhívásra 
beérkezett érvényes ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást benyújtó 
pályázóval a szerződést megkösse.” Kéri, aki egyetért a határozati javaslattal 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
78/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Ezer Adagos Konyha 
üzemeltetésére és az önkormányzat által kötelezően biztosítandó intézményi 
gyermekétkeztetés biztosítására az „Intézményi gyermekétkeztetés, szünidei 
gyermekétkeztetés és konyha üzemeltetése 2022. augusztus 31-ig” tárgyban kiküldendő 
ajánlattételi felhívást a képviselő-testület elfogadja, mely az eredeti jegyzőkönyv 
melléklete. 
A Képviselő-testület az ajánlattételi felhívást az alábbi gazdasági szereplőknek küldi meg: 
 

1. Baranyi Béla E.V.   5100 Jászberény, Lehel Vezér tér 15. 
 

2. STENZL-HOUSE Kft.  2766 Tápiószele, Pesti út 5. 
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3. Kis Csuki Kft.    2193 Galgahévíz, Szabadság út 68/A. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az eljárás eredményes 
lefolytatása érdekében a szükséges intézkedéseket tegye meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az Ajánlattételi felhívásra 
beérkezett érvényes ajánlatok közül a legalacsonyabb összegű ellenszolgáltatást benyújtó 
pályázóval a szerződést megkösse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a második határozati javaslatot. „Nagykáta Város 
Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy az Ezer Adagos Konyhára 
eszközök beszerzésére kerül sor. A képviselő-testület felkéri a polgármestert az Ezer 
Adagos Konyhára történő maximum bruttó 10.000.000 Forint értékű eszközökre 
vonatkozó beszerzési eljárás előkészítésére és döntésre képviselő-testület elé terjesztésére.” 
Kéri, aki egyetért a határozati javaslattal kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
79/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
  
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért azzal, hogy az Ezer Adagos 
Konyhára eszközök beszerzésére kerül sor.  
A képviselő-testület felkéri a polgármestert az Ezer Adagos Konyhára történő maximum 
bruttó 10.000.000 Forint értékű eszközökre vonatkozó beszerzési eljárás előkészítésére és 
döntésre képviselő-testület elé terjesztésére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
7./ Napirendi pont 
Nagykáta Városi Bölcsőde intézményvezető illetményének módosítása (Az előterjesztés 
a jegyzőkönyv 11. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A jogszabályváltozás okán szükséges a bölcsőde intézményvezető 
illetményének módosítása. Az intézményvezető Nkt. 8. melléklet szerinti jelenlegi 
pótlékának összegét ki kell egészíteni a pótlékalap 60%-ra, azaz 109.620 Forintra. Kéri 
Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok a határozati javaslatban szerepeltek szerint támogatásra 
javasolják az intézményvezető illetményének módosítását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: Nyilván, mivel a törvényi kötelezettség (hangfelvételről nem érthető) 
ebben nincsen vita, ellenben egy kérdés felvetődött bennük már egy ideje, több településen 
– megnézték, utána jártak – nincsen külön önálló bölcsőde vezetője a településnek, hanem 
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az óvodai (hangfelvételről nem érthető) a bölcsőde vezetője is. Intézményvezető asszony 
bólogat mellette, nem hiszi el, hogy vannak ilyenek. 
 
Káré Istvánné: Sülysápon is önálló intézményként működik. 
 
Botka Sándor: Nem mondta, hogy nincsen más olyan sem, van ilyen is, meg olyan is, ő 
ezen azt értette, hogy ezen… 
 
Káré Istvánné: Mini csoporttal rendelkezik az óvoda, akkor (hangfelvételről nem érthető) 
 
Botka Sándor: Vannak önálló intézményként működő bölcsődék, nagyon sok van a 
megyében, van ennek az ellenkezője is. Kérdezi, hogy erre van-e törvényi előírás, hogy 
kötelezően kell önálló bölcsőde vezetőt alkalmazniuk, vagy esetlegesen, nyilván ezt most 
nem napirendi pont csak bennük maradt ez kérdésként egy ideje. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Nincs, a képviselő-testület úgy döntött, hogy önálló intézményt 
hoz létre, egy önálló intézménynek önálló vezetője van. 
 
Botka Sándor: Arra irányult a kérdés, hogy nem törvényi kötelezettség alapján 
működtetik önálló intézményként, hanem a képviselő-testület döntése alapján. Ennyi volt a 
kérdés, köszöni jegyző asszonynak, hogy válaszolt a kérdésére. 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a határozati javaslattal 
egyetért kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett az 
alábbi határozatot hozta: 
 
80/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a jogszabályi változások miatt a 
Nagykáta Városi Bölcsőde intézményvezetőjének, Káré Istvánnénak illetményét 2020. 
július 1-jei hatállyal az alábbiakban részletezettek szerint állapítja meg: 
 

- Pedagógus I./ 08 fokozat                               283.185,- Ft  
- vezetői pótlék:                                               109.620,- Ft    
- ágazati szakmai pótlék:     28.319.- Ft      
- bölcsődei pótlék                 33.000,- Ft 
- munkáltatói döntésen alapuló kieg.                 55.900,- Ft 

Összesen:                                                       510.024.- Ft 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges munkáltatói intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
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8./ Napirendi pont 
Nagykátai Városi Napközi Otthonos Óvoda intézményvezető illetményének 
módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 12. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A jogszabályváltozás okán szükséges az óvodavezető illetményének 
módosítása. Az Nkt. 8. melléklet szerinti jelenlegi pótlék összegét ki kell egészíteni a 
pótlékalap 130%-ra, azaz 237.510.- Forintra. Kéri Simon Lászlót, a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a határozati javaslatot. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a határozati javaslattal egyetért kézfelemeléssel jelezze 
azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
81/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a jogszabályi változások miatt Pál 
Erzsébet a Nagykáta Városi Napközi Otthonos Óvoda óvodavezetőjének havi bruttó 
illetményét 2020. július 1-jei hatállyal az alábbiakban részletezettek szerint állapítja meg: 
 

- Pedagógus II/10.                                     328.860,- Ft  
- pedagógus ágazati pótlék/vezetői pótlék       237.510,- Ft 
- ágazati szakmai pótlék     32.886,- Ft 

Összesen:                                                       599.256,- Ft 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges munkáltatói intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
9./ Napirendi pont 
Tápió-vidék Természeti Értékeiért Közalapítvány kérelme (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 13. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Tápió-vidék Természeti Értékeiért Közalapítvány kuratóriumának 
elnöke az előterjesztéshez mellékelten megküldött levéllel fordult az önkormányzathoz. A 
levélben tájékoztatást ad Elnök Asszony a Tápió Natúrpark ügyeiről. A kérelemben a 
pályázatok önerejének biztosításához kérik az 55 Forint/lakos/év támogatást. Szeretné 
elmondani, hogy az alapítvány kiváló munkát végez térségükben Natúr Park létrehozása, 
gyermek táborok szervezése, ifjúsági szállás üzemeltetése, tanösvények karbantartása, 
rendezvények szervezése, megvalósítása terén, melyre az egész Tápió-vidék és 
természetesen, mint központ Nagykáta is méltán büszke lehet. Kéri Simon Lászlót, a 
Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a támogatás biztosítását.  
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Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs  kéri, aki egyetért a támogatás biztosításával kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
82/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tápió-vidék Természeti Értékeiért 
Közalapítvány működéséhez 2020. évben vállalja az 55/Ft/lakos/év hozzájárulás 
megfizetését. A hozzájárulást Nagykáta Város Önkormányzata 2020. évi költségvetéséről 
szóló 3/2020. (II.26.) önkormányzati rendeletének 12. melléklet államháztartáson kívülre 
nyújtott támogatások 3.2. sorának terhére biztosítja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
10./ Napirendi pont 
Városgazdálkodási Szervezet vezetőjének kérelme gépjárművekkel kapcsolatban (Az 
előterjesztés a jegyzőkönyv 14. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata Városgazdálkodási Szervezete megbízott 
igazgatója kérelemmel fordult a képviselő-testülethez, melyben a tulajdonukat képező 
CZU-431 forgalmi rendszámú Ford Escort, szakértői vélemény alapján 45.000.- Forint 
nettó értékű, de „nullára” leíródott nyilvántartási értéken nyilvántartott gépjármű; az MKL-
599 forgalmi rendszámú Peugeot Partner, szakértői vélemény alapján 91.000.- Forint nettó 
értékű, de „nullára” leíródott nyilvántartási értéken nyilvántartott gépjármű; valamint az 
YFV-346 forgalmi rendszámú BRJANSZKI D-710B gréder szakértői vélemény alapján 
285.000.- Forint+ÁFA értékű, de „nullára” leíródott nyilvántartási értéken nyilvántartott 
gépjármű értékesítésre kijelölését kéri. Mindhárom gépjárműre vonatkozóan műszaki 
szakértői vélemény készült. Az értékesítésből befolyó összeget a Tápiómenti 
Területfejlesztési Társulás tulajdonában lévő LGH-636 frsz-ú Citroen Nemo gépjármű 
megvásárlására, műszaki vizsgára felkészítésére és vizsgáztatására szeretnék fordítani. Az 
igazgató úr eladásra és vásárlásra vonatkozó kérelme a mellékletekkel – műszaki szakértői 
véleménnyel - együtt az előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. Kéri Simon Lászlót, 
a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok javaslatát. 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a határozati javaslatban 
foglaltakat. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Botka Sándor: A 3 említett gépjármű eladásával természetesen egyetértenek, mert annyit 
érnek, amennyit nem, de nem értik ezt az azonnali átvételét a Társulattól egy olyan 
gépjárműnek, ami az ő véleménye szerint sokkal rosszabb állapotban van, mint ezek. Nem 
lehetne, hogy valami olyan járművet vásároljon a VGSZ, amire valójában szüksége van? 
 
Kun Szilárd: Erre szükségük van, amit átvesznek. 
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Botka Sándor: Pont erre van szüksége a VGSZ-nek? Pont erre van szüksége, egy ilyen 
állapotú… 
 
Kun Szilárd: Az egy jó állapotú gépjármű, sokkal jobb. 
 
Botka Sándor: Gondolja, hogy akkor a szabadpiacon szétnéztek és jó vételnek minősül? 
 
Kun Szilárd: Az, biztos, hogy jó állapotú. 
 
Botka Sándor: Nincs több kérdése. 
 
Kele Róbert: És mennyi a vételár, mert nem látja itt. 
 
Dorner Gábor: A Tápiómenti Területfejlesztési Társulás előző Társulási ülésén hozott 
egy olyan döntést, hogy értékesíteni kívánja a gépjárművet, melyre a műszaki szakértő – 
most pontosan nem tudja – ötszáznyolcvan valahány ezer forint bruttó értéket állapított 
meg. A Társulás azt a döntést hozta, hogy minimum bruttó 600.000.-Ft értékben kívánja 
értékesíteni.  Amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki az értékelésre kijelöléssel, a 
szakértő által meghatározott áron, mint minimum értékesítési áron a CZU-431 forgalmi 
rendszámú Ford Escort esetében 45.000.- Forint+ÁFA; az MKL-599 forgalmi rendszámú 
Peugeot Partner esetében 91.000.- Forint+ÁFA és a YFV-346 forgalmi rendszámú 
BRJANSZKI D-710B gréder esetében 285.000.- Forint+ÁFA összegben egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
83/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete értékesítésre kijelöli a 
Városgazdálkodási Szervezet tulajdonát képező  

- CZU-431 forgalmi rendszámú Ford Escort első forgalomba helyezés: 1992.01.24. 
műszaki szakértői vélemény alapján 45.000.- Forint +ÁFA értékű, de „nullára” 
leíródott nyilvántartási értéken nyilvántartott gépjárművet; 

- MKL-599 forgalmi rendszámú Peugeot Partner első forgalomba helyezés: 
2005.02.11. műszaki szakértői vélemény alapján 91.000.- Forint+ÁFA értékű, de 
„nullára” leíródott nyilvántartási értéken nyilvántartott gépjárművet; 

- YFV-346 forgalmi rendszámú BRJANSZKI D-710B gréder első forgalomba 
helyezés: 1983. műszaki szakértői vélemény alapján 285.000.- Forint+ÁFA értékű, 
de „nullára” leíródott nyilvántartási értéken nyilvántartott gépjárművet. 

 
Minimum értékesítési ár: 
CZU-431 forgalmi rendszámú Ford Escort 45.000.- Forint+ÁFA. 
MKL-599 forgalmi rendszámú Peugeot Partner 91.000.- Forint+ÁFA. 
YFV-346 forgalmi rendszámú BRJANSZKI D-710B gréder 285.000.- Forint+ÁFA. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a Városgazdálkodási Szervezet 
megbízott igazgatóját a szükséges intézkedések megtételére.  
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Városgazdálkodási Szervezet megbízott igazgatója 
 
Dorner Gábor: Kéri, aki egyetért azzal, hogy a Városgazdálkodási Szervezet az 
értékesítéséből befolyó pénzösszeget a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás tulajdonában 
lévő LGH-636 frsz-ú Citroen Nemo gépjármű megvásárlásával, műszaki vizsgára 
felkészítésével és vizsgáztatásával kapcsolatos kiadásokra felhasználja kézfelemeléssel 
jelezze azt.   
 
A Képviselő-testület 10 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
84/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete engedélyezi a Városgazdálkodási 
Szervezet igazgatójának, hogy a CZU-431 forgalmi rendszámú Ford Escort, az MKL-599 
forgalmi rendszámú Peugeot Partner és az YFV-346 forgalmi rendszámú BRJANSZKI D-
710B gréder gépjárművek értékesítéséből befolyó pénzösszeget a Tápiómenti 
Területfejlesztési Társulás tulajdonában lévő LGH-636 frsz-ú Citroen Nemo gépjármű 
megvásárlásával, műszaki vizsgára felkészítésével és vizsgáztatásával kapcsolatos 
kiadásokra felhasználja.   
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a Városgazdálkodási Szervezet 
megbízott igazgatóját a szükséges intézkedések megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Városgazdálkodási Szervezet igazgatója 
 
11./ Napirendi pont 
Városgazdálkodási Szervezet jövőbeni feladatellátása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 
15. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A konyha kiszervezését követően a Városgazdálkodási Szervezetnél 
jelentős anyagbeszerzéssel és értékesítéssel nem kell számolniuk. A Városgazdálkodási 
Szervezet jelenlegi létszámával és eszközparkjával csak a „klasszikus városüzemeltetési 
feladatok” ellátásra képes. Egyéb építési, felújítási munka megfelelő színvonalon történő 
ellátására nem képes. Ilyen jellegű feladat felmerülése esetén az adott feladatra vonatkozó 
külső vállalkozó megbízása szükséges. Jelenlegi rendelkezésre álló költségvetési források 
nem teszik lehetővé, hogy jelentős támogatást nyújtsanak sem a Városgazdálkodási 
Szervezetnek, sem egy gazdasági társaságnak. Amennyiben a Városgazdálkodási Szervezet 
feladatai közül részben vagy egészben átkerülnének egyes feladatok egy gazdasági 
társasághoz, akkor az érintett munkakörökre jelenleg alkalmazott munkavállalók 
végkielégítésével és esetleges szabadságmegváltással is kalkulálni kell. Ez az összeg közel 
50 millió forintba kerülne. A koronavírus járvány következtében módosult 2020. évi 
költségvetésből erre fedezet jelenleg nem biztosítható, csak más kötelező feladatellátás 
elmaradása terhére. Amennyiben az önkormányzat jelentős anyagi támogatást nem 
nyújtana a gazdasági társaságnak, vagy egy kedvező pályázaton nem sikerülne eszközt 
beszerezni, akkor a jelenlegi elavult vagyontárgyakkal ugyanaz a feladatellátás történne. 
Hiába lenne gazdasági társaság a piacra nem tudna nyitni, mivel nem állna rendelkezésére 
olyan eszközállomány, amivel versenyképesen tudna munkát vállalni. A rendelkezésükre 
álló eszközparkkal és személyi állománnyal kell a városüzemeltetési feladatok lehető 
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leghatékonyabb ellátását megoldani és keresni a kedvező pályázati lehetőséget a szervezet 
eszközparkjának fejlesztésére. Összegzésként a bekért indikatív ajánlatot és a 
rendelkezésre álló pénzügyi fedezetet figyelembe véve nem javasolja a Városgazdálkodási 
Szervezet átalakítását. A Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Települési Értéktár 
Bizottság és a Pénzügyi Bizottság 2020. július 23-án tartotta együttes ülését. Részletesen 
tárgyalták a napirendi pontot, kéri Tóth István tanácsnok urat ismertesse a bizottságok 
javaslatát. 
 
Tóth István: A bizottságok a következő javaslatot szeretnék a képviselő-testületnek 
megtenni: A Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Települési Értéktár Bizottság és a 
Pénzügyi Bizottság a Városgazdálkodási Szervezet jövőbeni feladatellátásának vizsgálata 
során a zöldfelület kezelésre és síkosságmentesítésre bekért indikatív árajánlatok alapján 
azt javasolja a képviselő-testületnek, hogy ezen feladatokat ne szervezze ki, azt 
változatlanul a Városgazdálkodási Szervezet lássa el. A bizottságok javasolják, hogy a 
képviselő-testület kérje fel a Városgazdálkodási Szervezet megbízott igazgatóját, hogy 15 
napon belül készítsen egy éves munkatervet, mely havi és heti bontásban ütemezetten, 
álláshelyenként, gépjárművenként, munkagépenként tartalmazza a VGSZ 
városüzemeltetéssel kapcsolatos feladatait (zöldfelület kezelés – intézmények, 
önkormányzati tulajdonú ingatlanok és közterület -, síkosságmentesítés, ifjúsági tábor, 
ebtelep, város- és intézmény üzemeltetés, közmunkaprogram). A munkaterv készítése 
során vizsgálja meg a jelenleg betöltött álláshelyek jövőbeni szükségességét. A téli 
síkosságmentesítésre való felkészüléssel összefüggően a Városgazdálkodási Szervezet 
mindenkori vezetője tárgyév október 30-ig jelentést készít a polgármester részére a téli 
üzemeltetésre való felkészülésről. A Pénzügyi Bizottság és Településfejlesztési, 
Mezőgazdasági és Települési Értéktár Bizottság javasolja a képviselő-testületnek, hogy 
kérje fel a Városgazdálkodási Szervezet vezetőjét, hogy az egyéb felújítási és karbantartási 
munkákra szakemberek hiánya miatt vállalkozási szerződést kössön a költségvetésében 
biztosított előirányzat terhére.  
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben 
kérdés, észrevétel nincs ismerteti a határozati javaslatot. „Nagykáta Város Önkormányzata 
Képviselő-testülete megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság és a Településfejlesztési, 
Mezőgazdasági és Települési Értéktár Bizottság Városgazdálkodási Szervezet jövőbeli 
feladatellátására vonatkozó döntési javaslatát és az alábbi döntést hozta:  
Nagykáta Város Önkormányzata Városgazdálkodási Szervezete működési formáján nem 
változtat.  
A képviselő-testület felkéri a Városgazdálkodási Szervezet megbízott igazgatóját, hogy 15 
napon belül készítsen egy éves munkatervet, mely havi és heti bontásban ütemezetten, 
álláshelyenként, gépjárművenként, munkagépenként tartalmazza a VGSZ 
városüzemeltetéssel kapcsolatos feladatait (zöldfelület kezelés – intézmények, 
önkormányzati tulajdonú ingatlanok és közterület -, síkosságmentesítés, ifjúsági tábor, 
ebtelep, város- és intézmény üzemeltetés, közmunkaprogram) és azt terjessze a képviselő-
testület elé.  A megbízott igazgató a munkaterv készítése során vizsgálja meg a jelenleg 
betöltött álláshelyek jövőbeni szükségességét. 
A képviselő-testület felkéri a Városgazdálkodási Szervezet mindenkori igazgatóját, hogy a 
téli síkosságmentesítésre való felkészüléssel összefüggően tárgyév október 30-ig készítsen 
jelentést a polgármester részére a téli üzemeltetésre való felkészülésről. A téli üzemeltetés 
költségét a tárgyévi költségvetésben tervezni kell, arra pótelőirányzat csak kivételesen 
indokolt esetben biztosítható. 
Figyelemmel a Városgazdálkodási Szervezet személyi állományára - szakemberek hiánya - 
a Szervezet csak városüzemeltetési feladatokat lát el, a felmerülő egyéb felújítási és 
karbantartási munkákra történő külső vállalkozó megbízására a Szervezet költségvetésében 
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biztosított előirányzat terhére a polgármesterrel történő egyeztetést követően a mindenkori 
vezető jogosult kötelezettséget vállalni.” Kéri, aki egyetért a határozati javaslattal 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, 3 nem szavazattal, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
 
85/2020. (VII.29.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság és 
a Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Települési Értéktár Bizottság Városgazdálkodási 
Szervezet jövőbeli feladatellátására vonatkozó döntési javaslatát és az alábbi döntést hozta:  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Városgazdálkodási Szervezete működési formáján nem 
változtat. 
 
A képviselő-testület felkéri a Városgazdálkodási Szervezet megbízott igazgatóját, hogy 15 
napon belül készítsen egy éves munkatervet, mely havi és heti bontásban ütemezetten, 
álláshelyenként, gépjárművenként, munkagépenként tartalmazza a VGSZ 
városüzemeltetéssel kapcsolatos feladatait (zöldfelület kezelés – intézmények, 
önkormányzati tulajdonú ingatlanok és közterület -, síkosságmentesítés, ifjúsági tábor, 
ebtelep, város- és intézmény üzemeltetés, közmunkaprogram) és azt terjessze a képviselő-
testület elé.  A megbízott igazgató a munkaterv készítése során vizsgálja meg a jelenleg 
betöltött álláshelyek jövőbeni szükségességét. 
 
A képviselő-testület felkéri a Városgazdálkodási Szervezet mindenkori igazgatóját, hogy a 
téli síkosságmentesítésre való felkészüléssel összefüggően tárgyév október 30-ig készítsen 
jelentést a polgármester részére a téli üzemeltetésre való felkészülésről. A téli üzemeltetés 
költségét a tárgyévi költségvetésben tervezni kell, arra pótelőirányzat csak kivételesen 
indokolt esetben biztosítható. 
 
Figyelemmel a Városgazdálkodási Szervezet személyi állományára - szakemberek hiánya - 
a Szervezet csak városüzemeltetési feladatokat lát el, a felmerülő egyéb felújítási és 
karbantartási munkákra történő külső vállalkozó megbízására a Szervezet költségvetésében 
biztosított előirányzat terhére a polgármesterrel történő egyeztetést követően a mindenkori 
vezető jogosult kötelezettséget vállalni. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Városgazdálkodási Szervezet megbízott igazgatója 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, mindenkinek megköszöni a 
jelenlétet és az ülést bezárja. 
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Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
       jegyző         polgármester 
 


